
 

 
Dagsorden/referat 

 
 

Skolebestyrelsen Dato: 8. april 
2025 

Sted: Fysisk Kl. 17.00-19.00  
 

Tilstede:  
 
Fraværende: Frederik 

Spisning mellem 
17 – 17.20 

 Hvad handler 
dagsordenspunktet om?  

Referat:  
JN 

Punkt 1 Orientering fra: 
a) Godkendelse af 

referat 
b) Pædagogisk Forum 

c) Skolens ledelse – 
økonomi + 

personalesituationen  
d) Til- og afgang 

e) Bæktoften 

f) Trivsel  
g) Orientering i øvrigt  

 

 
a) Godkendt 
b) Pæd. forum har evalueret på 

lærernes henvendelse. 
D. 7/4 var der venskabsdag for 
hele skolen. Både lærer og elever 
giver udtryk for at det var en god 
dag. 

c) Der har lige været afholdt MED-
møde. Der var snak om fysisk-
APV. Der er lidt udfordringen 
ang. bygningen. 
Der er bestilt nye klokker til ind 
på skolen.  
Der bliver kigget på lyden i 
madkundskab. 
Der er kommet et firma på 
tagprojektet.  
Morten starter MUS-samtaler 
med de ansatte. 
Økonomi: Bestyrelsen er blevet 
orienteret.  

d)  
e) SFOen har fået adgang til to af 

klasselokalerne, for at give mere 
plads til børnene. 
SFOen har afholdt MGP. Der var 
stor tilslutning fra forældre og 
bedsteforældre. 
Annette og Martina har deltaget i 
et møde omkring ”den ideelle 
SFO”. 
Det er planen, at SFOens 
personale skal på internat d. 27. 
og 28/5.  
Økonomi: Bestyrelsen er blevet 
orienteret. 

f)  
g)  

 



 

Punkt 2 Lejrskoler Til drøftelse / præsentation af 
nuværende lejrskoler.  
Nye tiltag: Fælles indskolingstur og 
valgfagstur. 
 
Bestyrelsen ønsker at lejrturene 
opretholdes, på sammen måde som det 
har fungeret nu. 
 
Indskolingen laver en fælles 
indskolingstur. Det er tænkt som en to-
dages tur.  

 

Tovholder  MM  

Punkt 3 Internat Opfølgning – hvor langt er vi / hvad 
mangler vi i forhold til trivselsophav: 
Personalet fortæller om hvordan der 
blev arbejdet med trivsel på internatet. 
Der er blevet vedtaget nogle tiltag som 
skal implementeres i det kommende 
skoleår. 
Der blev lavet en liste over det vi gør nu, 
men også hvad vi ønsker at gøre 
fremadrettet.  
Der var også fokus på trivselspolitikken. 
 
Øvrige behandlede punkter 
F-dage: Lærerne er glade for dagene, 
og vi fortsætter med dagene næste 
skoleår.  
 
Valgfag: Der kommer et ”lokalt valgfag” i 
overbygning fra næste skoleår. Vi håber 
der kan komme et samarbejde med DGI 
og ungdomsskolen. Skolen fortsætter 
med at tilbyde lokale valgfag. Der er 
blevet lavet beskrivelser af de forskellige 
valgfag. 
 
Juniormesterlære: Morten orienter om 
hvad skolen tænker i forhold til 
juniormesterlære. Det er forventet at der 
kommer et samarbejde med UCRS og 
ungdomsskolen.  
 
 

Punkt 4 National trivselsmåling Der er ikke kommet resultater 
endnu, derfor udsættes punktet til 

næste gang. 



 

Tovholder MM   

Punkt 5 Logokonkurrence Udvælgelse af indsendte forslag og 

handlingsplan: 
Oversigt over udvalgte forslag 

fremsendes i aula link.  
 

Bestyrelsen har valgt 3 logo, som 
der kan/skal arbejdes med.  

Tovholder MM  
Punkt 6 Folkeskolernes samråd Bestyrelsen har besluttet, at det 

fortsat er de samme to personer 

der deltager.  
Tovholder   
Punkt 7 Evt. Der er mulige for at ansøg om 

skolemad. Morten sender 

information til bestyrelsen, som 
vender tilbage. 

Tovholder  MM  
 

 


